
 
 

Motie 
 

Vrachtverkeer Craijensteijn 
 
De gemeenteraad van Sliedrecht in vergadering bijeen op 12 Mei 2020, over voorstel  
Kredietaanvraag veilige fietsroute Craijensteijn 
 
Constaterende dat: 
 
Na realisatie van de aanleg dubbel fietspad en het weg nemen van de scherpe bochten, 
het creëren van veilige oversteekplaatsen, uit en inritten  aanpassen. Het niet langer 
houdbaar is vrachtverkeer over de Craijesteijn te weren. 
 
Overwegende dat: 
 
Het noodzakelijk is voor de ontsluiting van  “Het Plaatje” een korte route van en naar de 
A15 te realiseren. 
 
De beperking van vrachtverkeer leidt tot onnodig verkeer over de  Parallelweg 
/Stationsweg. 
 
De Stationsweg nu al te zwaar belast wordt met vrachtverkeer, in aantallen en gewicht 
per vracht. 
 
 
Verzoekt het College 
 
Direct na realisatie van de Veilige fietsroute  Craijensteijn het verbod op vracht verkeer 
over de Craijensteijn anders dan bestemmingsverkeer, op te heffen. 
Indien aan de normen die hierop van toepassing zijn kan worden voldaan.  
Zo niet het plan hierop aan te passen. 
 
 
Namens, 
 
D66 Sliedrecht, 
 
 
René de Munck 
 
 
 



 


